
Protokoll -sektionens styrelse
25 december 2017

Protokoll från styrelsemöte F08–HT17
Ledningscentralen, kl. 17.15 tisdagen den 12 december 2017

§ 1 O.F.M.Ö.

Styrelseordförande Petter Karlow Herzog förklarade mötet öppnat.

§ 2 Närvaro

Petter Karlow Herzog
Johanna Engman
Maria Gunnarsson
Christine Sjölander
Simon Paulsson
Kasper Malmborn

Jessica Lastow
Emma Åkerman
Linnéa Rosenbecker
Mattias Näsström
Elin Gustafsson
Marcus Sundblad

Alexandra Lengquist
Eric Finn
Carolina Rundevall
Josefin Öder
Felix Agner

§ 3 Adjungeringar

Alla som skrivit upp sig på närvarolistan samt som inte var ständigt adjungerade eller ledamot
i styrelse adjungerades.

§ 4 Val av justerare

Styrelseledamot Simon Paulsson och kassör Linnéa Rosenbecker utsågs att, jämte styrelseordfö-
rande Petter Karlow Herzog, justera protokollet.

§ 5 Godkännande av dagordning

Styrelseordförande Petter Karlow Herzog utfärdade dagordning samt handlingar, se bilaga till
protokollet. Kassör Linnéa Rosenbecker önskade lägga till en punkt angående fyllnadsval av vice
kassör med nollningsansvar.

Mötet beslutade

att godkänna dagordningen som den låg med tillägget §9 Fyllnadsval av vice kassör
med nollningsansvar och justera punkterna därefter.

§ 6 Meddelanden

Styrelseledamot Christine Sjölander meddelade att det var pub i Hilbert Café.

Joost Kranenborg meddelade att kåren gav -sektionen småcitrus samt att det var Cornelius-
balen den 10 februari.

Vice ordförande Emma Åkerman meddelade att de andra skolorna var nöjda med SaFt.

Sektionsordförande Maria Gunnarsson meddelade att det var julmiddag dagen därpå och led-
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ningstack på torsdagen. Hon meddelade även att detta var terminens sista styrelsemötet samt
att det var julafton veckan därpå.

§ 7 Rapporter

Sektionsordförande Maria Gunnarsson meddelade att nämnden diskuterat vad de ville göra på
skiftet samt planerat julmiddagen.

Kassör Linnéa Rosenbecker meddelade att resultatet just då låg på 180 000 kr plus och att hon
trodde att resultatet skulle landa runt denna siffra.

§ 8 Fyllnadsval av vice näringslivsansvarig

Styrelseordförande Petter Karlow Herzog föredrog punkten, se bilaga.

Styrelsen beslutade

att fyllnadsvälja Sofia Johannesson 15 till vice näringslivsansvarig.

§ 9 Fyllnadsval av vice kassör med nollningsansvar

Kassör Linnéa Rosenbecker skickade in följande punkt:

Hej, vi skulle vilja lägga till en punkt på styrelsemötet idag angående fyllnadsval av
vice kassör med nollningsansvar.
Här kommer lite bakgrund och motivering också:
Fyllnadsvalet av vice kassör med nollningsansvar utlystes förra veckan och har an-
nonserats på facebook, på hemsidan och i Vecktorn. Nomineringsgruppen bestod av
Hannes Jansson, (nuvarande vice kassör med sexmästeriansvar och blivande kassör),
Linnéa Rosenbecker (sittande kassör), Marcus Sundblad ( sittande vice kassör med
nollningsansvar) och Ivar Vänglungd (ledamot i valberedningen och kassör 2016).
Två intervjuer hölls och nomineringsgruppen har valt att nominera Ebba Toreheim
till vice kassör med nollningansvar 2018.
Motivering: Ebba visar ett intresse för posten med det ansvar och de uppgifter som
kommer med den. Hon visar att hon är en pålitlig och strukturerad och har en ödmjuk
inställning inför samarbetet i utskottet och med föset. Kandidaten visar att hon är
införstådd i postens åtaganden och hur stor arbetsbelastningen är.
// kassörlinnéa och kassörhannes

Styrelsen beslutade

att fyllnadsvälja Ebba Toreheim 15 till vice kassör med nollningsansvar.
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§ 10 Beslutsuppföljning

Taget Beslut Ansvarig Redovisning
F06–HT17 Guide till Gamecube Felix Agner F03–VT18
F07–HT17 Inköp till -sektionen Maria Gunnarsson F01–VT18
F07–HT17 Matematikbibliotekets styrgrupp Petter Karlow Herzog F08–HT17

§ 11 Arbetsgruppsrapporter & redovisning

Tillsatt Arbetsgrupp Sammankallande Redovisning
F13–VT15 Byggandet av portabel boombox Petter Karlow Herzog F07–HT17
F01–VT17 Upprustning av sektionslokaler Maria Gunnarsson F02–HT17

F06–HT17 Moderation av diskussion,
terminsmöten Simon Paulsson F03–HT17

F01–VT17 Uppstrukturering av reglemente Christine Sjölander F07–HT17

Sektionsordförande Maria Gunnarsson och kassör Linnéa Rosenbecker önskade starta upp en
arbetsgrupp för utredning av ekonomiavdelningen då detta var ett nytt utskott.

Styrelsen beslutade

att tillsätta arbetsgruppen för utredande av ekonomiavdelningen med Linnéa Rosenbecker
som sammankallande.

att sätta redovisningsdatum till F04–VT18.

§ 12 Bindande anmälan

Vice kulturminister Hanna Nilsson önskade lyfta frågan om att anmälningarna på hemsidan inte
fungerade då de var bindande men att detta inte följdes upp.

Mötet diskuterade olika sätt att komma åt problemet. Styrelseledamot Christine Sjölander lyfte
att om man tog betalt så pass tidigt att man kunde se hur många som faktiskt skulle komma
t.ex. när man skulle köpa in mat kunde problemet bli mindre. Styrelseordförande Petter Karlow
Herzog lyfte att alla anmälningar kanske inte skulle var bindande för att förhindra att folk inte
tänkte till när rutan om bindande anmälan dök upp.

Nilsson lyfte att det var ett stort problem när mat skulle säljas till självkostnadspris och föreslog
att införa ett prick-system liknande olika gyms system. Sektionsordförande Maria Gunnarsson
lyfte att sektionen frångick sitt syfte om medlemmar började stängas av från events. Åsikten
att det var problematiskt med att det står att det är bindande men att det helt saknades
konsekvenser, lyftes.

Mötet kom fram till att det var attityden som behövde förändras och att man borde vara tydlig
med att folk lägger mycket tid på att planera och genomföra events. Nilsson uppmanades att
prata med spindelmännen om hon önskade några förändringar på hemsidan.

§ 13 Övrigt

Maria tog upp att varken hon eller någon annan fixat något till -sektionen men att deras sista
styrelsemöte var på torsdagen. Det fanns idéer om att betala med gamla mynt.
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§ 14 Nästa möte

Nästa möte sattes till tisdagen den 16 januari kl 17.15 i ledningscentralen.

§ 15 O.F.M.A.

Styrelseordförande Petter Karlow Herzog förklarade mötet avslutat.

I sektionsstyrelsens tjänst,

Petter Karlow Herzog
Styrelseordförande

Johanna Engman
Sekreterare

Simon Paulsson
Justerare

Linnéa Rosenbecker
Justerare



Handlingar -teknologsektionen inom TLTH
10 december 2017

Styrelsemöte F08–HT17
Ledningscentralen, tisdagen 12/11 kl 17.15

Handlingar

§ 1 O.F.M.Ö. (Beslut)

§ 2 Närvaro (Beslut)

§ 3 Adjungeringar (Beslut)

§ 4 Val av justerare (Beslut)

§ 5 Godkännande av dagordning (Beslut)

§ 6 Meddelanden (Information)

§ 7 Rapporter (Information)

§ 8 Fyllnadsval av vice FNU (Beslut)

§ 9 Beslutsuppföljning (Beslut)

Taget Beslut Ansvarig Redovisning
F06–HT17 Guide till Gamecube Felix Agner F03–VT18

§ 10 Arbetsgruppsrapporter & redovisning (Beslut)

Tillsatt Arbetsgrupp Sammankallande Redovisning
F13–VT15 Byggandet av portabel boombox Petter Karlow Herzog F03–VT18
F01–VT17 Upprustning av sektionslokaler Maria Gunnarsson F02–VT18

F06–HT17 Moderation av diskussion pa
terminsmoten Simon Paulsson F03–VT18

F07-HT17 Vice Sexmästare Alexandra Lengquist F02–VT18

§ 11 Bindande anmälan (Diskussion)

§ 12 Övrigt (Beslut)

§ 13 Nästa möte (Beslut)

§ 14 O.F.M.A. (Beslut)
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Handlingar

§10 Fyllnadsval av vice FNU

Näringslivsansvarig electa Ingrid Torstensson skickade in följande:

Sedan jag blev vald till Näringslivsansvarig har det varit en hel del att göra och mycket nytt. För att
underlätta arbetet vill jag ha en vice Näringslivsansvarig. Posten Vice Näringslivsansvarig har annon-
serats ut till Höstterminssmötet, bland ledamöterna i Näringslivsutskottet 2017 och på hemsidan. En
ledamot, Sofia Johannesson, visade intresse, och det hölls därefter en intervju där John Pålsson, Valbe-
redningsledamot, Johanna Hjalte, Näringslivsansvarig 2017, Martin Molin, ledamot i FNU och tidigare
Vice Näringslivsansvarig, och jag närvarade. Sofia visade på intervjun på ett stort intresse för ledarskap,
god organisation och intresse för näringslivet. Därför yrkar jag på att fyllnadsvälja Sofia Johannesson till
Vice Näringslivsansvarig.

I sektionstyrelsens namn,

Petter Karlow Herzog
Styrelseordförande


